
Referat af møde i Grundejerforeningen Småfolksvej den 24. Oktober hos Thomas. 

 

1. Frank er kommet med i et udvalg vedrørende vandproblemer på Rømø. Der er repræsentanter 
for de forskellige grundejerforeninger og kommunen, som arbejder seriøst med problemet. 
Fint at vi er repræsenteret og kan påvirke hvad der foregår. Problemet med husejere der ikke er 
medlem er rejst i gruppen, kommunen undersøger om de kan gøre noget. 
 

2. Vi har deltaget i møde med Tønder kommune sammen med grundejerforeninger for Lakolk og 
Langli. 
Der er lavet trafikmålinger i juli og august 2023, som blev gennemgået. På Småfolksvej var der i 
juli måned mellem 1100 og 1300 biler i døgnet og Lakolk mellem 1500 og 1700. Heraf var ca. 
20% gennemgående trafik. Ventetiden ved udkørsel fra Småfolksvej til Havnebyvej er fundet 
acceptabel, udfordring at man kan overse cykler, når fokus er på at komme ud. Man overvejer 
evt. chikane eller hajtænder på cykelstien. 
Der overvejes at forbyde gennemkørsel for at fjerne de 20% gennemkørende, men intet 
vedtaget. 
Hvis man oplever farlige trafik situationer, kan man bruge tip.toender.dk 

 

3. Der mangler stadig 14 indbetalinger for kontingent og 26 er ikke medlem af foreningen, heraf 3 
ubebyggede grunde. Der er sendt tre rykkere, vi vurdere at det ikke hjælper at sende flere 
rykkere ud. Vi undersøger, hvor det er muligt om der kan være fejl i mailadresser eller nye 
mailadresser. Der blev under mødet fundet frem til to, hvor der var kommet nye mailadresser. 
Bestyrelsen hjælpes ad med evt. at få kontakt til de resterende. 
Vi har omdelt lamineret info til de husejere som enten ikke er medlem eller ikke har betalt, 
dette har haft en god effekt. 
Vi har snakket om at sende regning ud til de husejere som bor ud til grusvej og ikke er medlem, 
så de kan bidrage til vedligeholdelse af vejen. Der er lagt ekstra grus depoter ud, vejene er 
meget svære at holde grundet den megen regn. 
Vi tager det med som et punkt på dagsorden til generalforsamlingen, så vi kan henvise til 
generalforsamlingen, når vi sender regning ud. 

 

4. Regnskab gennemgået, der mangler endnu nogle udgifter til vejvedligehold, men regnskabet 
ser pænt ud. 

 

5. Jürgen, Christian og Thomas er på valg. Christian ønsker ikke genvalg, hvilket vi nødtvunget 
respekterer. 
 

 

6. Næste møde igen i foråret inden generalforsamlingen. 

Referent Anette Jessen 


